



## Protokoll styrelsemöte (7-2025)

<b>Datum och tid</b>	2026-03-15 kl 13-15
<b>Plats</b>	Uppsala BK
<b>Styrelsen</b>	
<b>Närvarande</b>	Marita Berg, Göran Hagberg, Ola Eriksson, Annica Boström, Sophie Tjernbäck, Elin Spangenberg, PeO Andersson
<b>Frånvarande</b>	Ingrid Willen, Josefine Bengtsson, Mona Almqvist, Thomas Lundin, Birgitta Björling
<b>Adjungerande</b>	
<b>Närvarande</b>	
<b>Frånvarande</b>	Elisabet Lekebjerg (rallylydnad), Claudia Bergin (räddning), Isabelle Kraft (agility)



## Innehåll:

<b>1. Mötets öppnande</b>	<b>3</b>
<b>2. Fastställande av föredragningslista</b>	<b>3</b>
<b>3. Föregående mötesprotokoll</b>	<b>3</b>
<b>4. Organisationskonferensen</b>	<b>3</b>
<b>5. Underskrift av Verksamhetsberättelsen</b>	<b>3</b>
<b>6. Rapporter från utskotten</b>	<b>4</b>
6.1. Tävling (Marita)	4
6.1.1. Lydnad och Bruks (Marita)	4
6.1.2. Agility (Isabelle Kraft)	4
6.1.3. Rallylydnad (Elisabeth)	4
6.2. Samhällsnytta (Sophie)	4
6.3. Räddningshund (Claudia)	5
6.4. Utbildning (Josefine)	5
6.5. RAS/RUS (Ingrid)	5
6.6. Specialsök (Mona)	5
<b>7. Ekonomi</b>	<b>5</b>
<b>8. Motioner till kongressen</b>	<b>6</b>
9. Övriga frågor	6
9.1. Nordiska mästerskapen 2028	6
<b>10. Mötets avslutande</b>	<b>7</b>



## 1. Mötets öppnande

Mötets ordförande Ola Eriksson förklarade mötet öppnat.

## 2. Fastställande av föredragningslista

Föredragningslistan fastställdes med tillägg:

- under Utbildning, frågor kring planerad kurs för skyddsfiguranter och tävlingsledare samt
- en punkt under Övriga frågor om arrangemang Nordiska mästerskapen 2028.

Dessutom förslag från Annica om att ha en fast punkt om genomgång av beslut från föregående protokoll under den punkten.

Annica efterlyste också svaret Thomas Lundin skrev på Närke-distriktets motion om "tränings- och tävlingslicens för skyddsarbete inom SBK" (se punkt 9.2 i protokoll 5-2025)

## 3. Föregående mötesprotokoll

Beslut i föregående protokoll gicks igenom och protokollet godkändes.

## 4. Organisationskonferensen

Brukshundklubben hade organisationskonferens 31 jan- 1 feb. Organisationskonferens genomförs årligen och är en förberedande mötesplats inför kongressen. På konferensen deltar representanter från distrikt och rasklubbar, förbundsstyrelsen och valberedningen.

Inget protokoll har kommit än, men info från Ola och Marita, som deltog från Upplandsdistriktet, om att det bland annat presenterades forskning om mentalitet, var grupparbeten om förnygring inom Brukshundklubben samt att blivande förbundsordförande och generalsekreterare presenterade sig.

## 5. Underskrift av Verksamhetsberättelsen

Verksamhetsberättelsen 2025 skrevs under av närvarande i styrelsen.



## 6. Rapporter från utskotten

### 6.1. Tävling (Marita)

#### 6.1.1. Lydnad och Bruks (Marita)

Den 7 mars var det Brukskonferens för domare och tävlingsledare på Enköpings BK med 35 deltagare.

Facebook-grupp har skapats med tävlingsledare och tävlingssekreterare Bruks för att underlätta att hitta någon vid behov.

Tävlingsledare- och tävlingssekreterare-utbildningar i Bruks har PeO startat upp. Klara nu under våren.

DM i Skydds på Heby BK i början på maj - ingen tävlingsledare och inga figuranter från distriktet så frågan är om man ska behöva ställa in alternativt ta in från andra distrikt.

**Beslut** att distriktet går in och stödjer ekonomiskt så att tävlingen inte går minus.

#### 6.1.2. Agility (Isabelle Kraft)

Ingen rapport.

#### 6.1.3. Rallylydnad (Elisabeth)

Ingen rapport.

### 6.2. Samhällsnytta (Sophie)

Samarbete mellan räddning och tjänstehund med infokväll och prova-på dag på Uppsala BK och Tierps BK.

Kurser i gång och det har varit flera anlagstest.

Föreläsningen med Jens Frank, för aktiva inom tjänstehund inom distriktet, den 14 mars blev inställd på grund av för få anmälningar.



### 6.3. Räddningshund (Claudia)

Ingen rapport.

### 6.4. Utbildning (Josefine)

PeO har startat en instruktörsutbildning i allmänlydnad grund i vår med max 9 deltagare som blev full snabbt. 5 reserver så en till kurs på gång under hösten med bland annat dem.

Diskussion kring kursavgiften för deltagare från Upplandsdistriktet för kommande skyddsfigurant- och tävlingsledarutbildning.

**Beslut** att distriktet står för kursavgiften för skyddsfiguranter (6 000 kr/deltagare) för deltagare från distriktet samt att respektive lokalklubb står för kursavgiften för tävlingsledare (2 500 kr/deltagare).

### 6.5. RAS/RUS (Ingrid)

Ingen rapport.

### 6.6. Specialsök (Mona)

Vi har fått en ny kursplan för provledare som finns bland annat på distriktets hemsida [här](#).

## 7. Ekonomi

Minskat antalet medlemmar i alla klubbar inom distriktet vilket ger lägre medlemsintäkter.



## 8. Motioner till kongressen

Bordläggs till nästa möte.

Se

<https://brukshundklubben.se/om-oss/organisation/kongress/arets-kongress/kongresshandlingar-och-protokoll/>

1. Bilda en central arbetsgrupp för avelsrelaterade frågor
2. Motion nr 2 Stärkt avelsansvar
3. Motion nr 3 Publicering av förbundets protokoll
4. Motion nr 4 Beslutslogg för förbundets beslut
5. Motion nr 5 Lex Maria för veterinärvård
6. Tränings- och tävlingslicens för skyddshundsarbete

## 9. Övriga frågor

### 9.1. Nordiska mästerskapen 2028

Elin ställde frågan om att hålla i NM 2028 i Bruks på Brukskonferensen och det var en positiv inställning.

Ska diskuteras vidare på respektive lokalklubb och återkomma med bland annat kontaktpersoner.



## 10. Mötets avslutande

Ola tackade mötesdeltagarna och förklarade mötet för avslutat.

Justeras

Vid protokollet

-----  
Ola Eriksson  
Mötesordförande

-----  
Göran Hagberg